
Apelowano do rządu, aby pod
rygorem  sanitarnym  otworzyć
sklepy w centrach handlowych
24 listopada 2020

Radosław Knap (dyrektor generalny i członek zarządu Polskiej
Rady  Centrów  Handlowych)  o  problemach  finansowych  galerii
handlowych w czasie nałożonych na nie przez rząd obostrzeń.
Mówi,  że  środki  bezpieczeństwa  w  galeriach  handlowych  są
skuteczne.  Transmisja  bowiem  koronawirusa  w  tych  obiektach
była  niewielka.  77  proc.  klientów  czuło  się  w  galeriach
bezpiecznie. Jest przekonany, że należy otworzyć te placówki.
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